
 

 

TECHNICKÁ  UNIVERZITA  V  KOŠICIACH 

A K A D E M I C K Ý   S E N Á T   

 
 

 

ZZÁÁPPIISSNNIICCAA  

zo zasadnutia AS TUKE dňa 19. mája 2014 

  
Program zasadnutia: 

 
BOD PROGRAM PREDKLADATEĽ 

1. Otvorenie rokovania doc. Olčák 

2. Schvaľovanie programu rokovania doc. Olčák 

3. Schvaľovanie overovateľov zápisu  doc. Olčák 

4. Interpelácie  doc. Olčák 

5. Prerokovanie a schvaľovanie Rozpisu dotácie na TUKE na rok 2014 prof. Čižmár 

6. 
Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o činnosti TUKE za rok 

2013 
prof. Čižmár 

7. 
Prerokovanie a schvaľovanie návrhu rozdelenia hospodárskeho výsledku 

TUKE za rok 2013 

prof. Čižmár, 

Ing. Behún  

8. 
Prerokovanie a schvaľovanie Výšky školného a poplatkov spojených so 

štúdiom v akademickom roku 2015/16 

prof. Čižmár 

prof. Raschman 

9. 
Prerokovanie a schvaľovanie vzniku združenia právnických osôb 

„Národná technologická platforma pre výskum, vývoj a inovácie surovín 

prof. Čižmár 

 

10. 

Prerokovanie a schvaľovanie návrhu členov komisie pre výberové 

konanie na obsadenie pracovného miesta vysokoškolského učiteľa do 

funkcie profesora (neverejné rokovanie) 

prof. Čižmár 

 

11. 

Schvaľovanie člena výberovej komisie delegovaného Akademickým 

senátom Technickej univerzity v Košiciach na obsadenie pracovného 

miesta vysokoškolského učiteľa do funkcie profesora (neverejné 

rokovanie) 

doc. Olčák 

12. Rôzne doc. Olčák 

 

Priebeh rokovania: 

 

1)  Otvorenie rokovania  

- 23 prítomných členov AS TUKE.  

 

2) Schvaľovanie programu rokovania 

 

 

3) Schvaľovanie overovateľov zápisu  

Uznesenie č. 17/2014 

 

 

4) Interpelácie 
- neboli vznesené žiadne interpelácie.  

 

 

 

 

 

 

 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 21 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 2 

Letná 9 

042 00 Košice 



 

 

 

 

5) Prerokovanie a schvaľovanie Rozpisu dotácie na TUKE na rok 2014 
Rozpis dotácie na TUKE na rok 2014 predniesol rektor prof. Čižmár. Informoval členov AS 

TUKE, že materiál bol schválený vo Vedení a v Rade rektora TUKE.  

prof. Števulová: požiadal o dovysvetlenie písmena „i“ v predloženom rozpise. Odpovedal 

rektor TUKE, že MŠVVaŠ vybralo ktoré projekty boli akceptované ako vedecko-výskumné. 

prof. Terpák: Vzniesol požiadavku, aby sa na fakultách prizvukovalo, aby kontrakty 

s priemyselnou sférou mali charakter vedecko-výskumnej činnosti. 

 

Uznesenie č. 18/2014 

 

 

 

6) Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o činnosti TUKE za rok 2013 
Uznesenie č. 19/2014 

 

 

 

7) Prerokovanie a schvaľovanie návrhu rozdelenia hospodárskeho výsledku TUKE za 

rok 2013 
PhDr. Čekanová: Poďakovala za solidaritu voči Leteckej fakulte a vyjadrila presvedčenie 

o správnom napredovaní fakulty. 

 

Uznesenie č. 20/2014 

 

 

 

8) Prerokovanie a schvaľovanie Výšky školného a poplatkov spojených so štúdiom 

v akademickom roku 2015/16 
Uznesenie č. 21/2014 

 

 

 

9) Prerokovanie a schvaľovanie vzniku združenia právnických osôb „Národná 

technologická platforma pre výskum, vývoj a inovácie surovín  
Uznesenie č. 22/2014 

 

 

 

10) Prerokovanie a schvaľovanie návrhu členov komisie pre výberové konanie na 

obsadenie pracovného miesta vysokoškolského učiteľa do funkcie profesora (neverejné 

rokovanie) 
Uznesenie č. 23/2014 

 

 

 

11) Schvaľovanie člena výberovej komisie delegovaného Akademickým senátom 

Technickej univerzity v Košiciach na obsadenie pracovného miesta vysokoškolského 

učiteľa do funkcie profesora (neverejné rokovanie) 
Uznesenie č. 24/2014 

 

 

 

 

 

 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 23 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 0 

ZA NÁVRH 22 PROTI NÁVRHU 0 ZDRŽALI SA 1 



 

 

 

 

12) Rôzne 
 Doc. Kizek informoval o postupnej degradácii a sublimácii izolačného a výspravkového 

materiálu pri okenných rámoch na hlavnej budove TUKE. Ing. Behún prisľúbil, že keď bude 

v tomto smere vypísaná vhodná výzva na predkladanie projektov, tak to zahrnie do projektu. 

 Dávid Ečegi predniesol otázku za študentov brigádujúcich v Steel Parku, kedy im budú 

vyplatené štipendiá. Prof. Raschman odpovedal, že sa čakalo na schválenie rozpočtu v AS 

TUKE – v najbližších dňoch dôjde k prevodu na účty študentov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu TUKE dňa 19.05.2014 

 

17/2014 

 

AS TU v Košiciach zvolil overovateľov zápisu v zložení: 

doc. Ing. Žofia Kuzevičová, PhD., Gabriel Tóth 

18/2014 AS TU v Košiciach schvaľuje Rozpis dotácie na TU v Košiciach na rok 2014. 

19/2014 AS TUKE schvaľuje Výročnú správu o činnosti Technickej univerzity v Košiciach za 

rok 2013 podľa prílohy. 

20/2014 AS TUKE schvaľuje Návrh rozdelenia hospodárskeho výsledku Technickej univerzity 

v Košiciach za rok 2013. 

21/2014 AS TU v Košiciach schvaľuje  Výšku školného a poplatkov spojených so štúdiom na 

TU v Košiciach pre akademický rok 2015/2016 podľa prílohy. 

22/2014 AS TUKE súhlasí so vstupom TUKE do združenia s názvom Národná technologická 

platforma pre výskum, vývoj a inovácie surovín. 

23/2014 AS TUKE schvaľuje výberovú komisiu na obsadenie pracovného miesta 

vysokoškolského učiteľa na funkciu profesora v odbore Inžinierske konštrukcie 

a dopravné stavby na Stavebnej fakulte TUKE a na funkciu profesora v odbore 

Architektúra a urbanizmus na Fakulte umení TUKE v zložení podľa prílohy. 

24/2014 AS TUKE schvaľuje člena výberovej komisie delegovaného akademickým senátom 

Technickej univerzity v Košiciach na obsadenie pracovného miesta vysokoškolského 

učiteľa na funkciu profesora v odbore Inžinierske konštrukcie a dopravné stavby na 

Stavebnej fakulte TUKE podľa prílohy. 

 

 

 

 

       doc. Ing. Žofia Kuzevičová, PhD.  Gabriel Tóth  
                     člen AS TUKE                                                                        člen ŠK AS TUKE 

 

 

 

  

 doc. RNDr. Dušan Olčák, CSc. 

                  predseda AS TUKE 

 

zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD.                      


